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Protokół nr XXXII/2013 

z przebiegu obrad  Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu  24 stycznia 2013r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 13 radnych.  

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski       Wójt Gminy 

2. Anna Kowaluk       Skarbnik  Gminy 

3. Wanda Łakoma                           Sekretarz UG 

4. Alicja Antkiewicz       Radca Prawny UG 

5. Roman Sikora                            Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

6. Edmund Galacki                         Radny Rady Powiatu 

7. Ireneusz Solecki                          Kierownik Referatu UG 

8. Bogusława Tulimowska              Kierownik Referatu UG  

9. Jerzy Kwaśny        Kierownik Referatu UG 

10. Krystyna Buchowicz                   Kierownik Referatu UG 

11. Joanna Nestorowicz                    Kierownik Referatu UG 

12. Miłosz Jasek                                Zastępca Kierownika Referatu UG 

13. Aldona Robowska                       Kierownik OPS 

14. Greta Boguszewska-Drapa         ODR Kalsk 

15. Anna Andrzejewska         Dyrektor Szkoły 

16. Halina Żaczek                              Dyrektor Szkoły 

17. Beata Skowron                            Dyrektor Szkoły 

18. Edward Ziemba                           Dyrektor Szkoły 

19. Tomasz Kaczmarek                     Dyrektor Szkoły 

20. Dorota Friebel                              Dyrektor Szkoły 

21. Marusiak Anna                             PSP Strzegów 

22. Beata Lewandowska                    PSP Strzegów 

23. Jadwiga Kobierecka              Kordynator ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 

24. Robert Gromadzki                    Gromadzki Doradztwo Consulting 
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25. Zbigniew Stopiński                   Prometheus GmbH 

26. Jerzy Galewski                          PORT SA 

27. Sylwester Jans                           Stargard Gubiński 

28. Emil Czarnecki                          Gazeta Tygodniowa 

29. Agata Bieńko                              Sołtys 

30. Małgorzata Czernik                    Sołtys 

31. Piotr Eret                                     Sołtys 

32. Tadeusz Sarnecki       Sołtys 

33. Edyta Zajkowska       Sołtys 

34. Elżbieta Patek        Sołtys 

35. Urszula Peron        Sołtys 

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 13 radnych sprawia, że Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło otworzył obrady XXXII Sesję Rady Gminy. 

Następnie powitał Wójta, Radnych, Sołtysów oraz wszystkich zaproszonych Gości. Po czym 

na wniosek Przewodniczącego uczczono minutą ciszy rocznicę wybuch Powstania 

Styczniowego. W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poinformował, 

że Sesja Rady Gminy jest nagrywana. Następnie przedstawił porządek obrad. i zadał pytanie 

dotyczące ewentualnych wniosków formalnych. Po czym stwierdził, że na 15 radnych 

obecnych jest 13, co sprawia, że Sesja Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania 

wszelkich uchwał decyzji i ustaleń. Przewodniczący zadał pytanie Radnym dotyczące 

zgłoszenia ewentualnych wniosków formalnych do porządku obrad – żadnego wniosku 

formalnego do proponowanego porządku obrad sesji nie zgłoszono.   

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi udzielił kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Jerzy Kwaśny  - na 

XXXI sesji Rady Gminy zostały zgłoszone następujące interpelacje; 
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1) Pan Radny Daniel Zołoteńko złożył interpelację dotyczącą zniszczonych z powodu starości 

słupów energetycznych w miejscowości Sadzarzewice. Podobną interpelację zgłosił Radny 

Zbigniew Zygadło, która dotyczyła słupów energetycznych stojących przy posesjach nr 38 i 

nr 39 w miejscowości Bieżyce. W tej sprawie w dniu 15 stycznia zostało przesłane pismo do 

Zakładu Energetycznego ENEA w Krośnie Odrzańskim z prośbą o dokonanie sprawdzenia 

stanu technicznego wymienionych urządzeń. 

2) Kolejna interpelacja jaką złożył na ostatniej sesji Radny Daniel Zołoteńko odnośnie 

pozostawionych przez TP SA słupów telefonicznych  przy drodze powiatowej do Markosic. 

W tej sprawie również zostało wysłane w dniu 15 stycznia pismo do TP SA Dział Utrzymania 

Sieci w Zielonej Górze. 

3) Wniosek zgłoszony przez panią Elżbietę Patek Sołtys Wielotowa dotycząca naprawy drogi 

do posesji jednego z mieszkańców wsi. W tej sprawie została przeprowadzona wizja lokalna i 

w dniu 2 stycznia droga została naprawiona. 

4) Wniosek zgłoszony przez panią Edytę Zajkowską Sołtys Grabic dotycząca naprawy 

studzienek kanalizacyjnych w drodze wojewódzkiej nr 285 przebiegającej przez wieś. W tej 

sprawie przesłano pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o interwencję.  

5) Wniosek zgłoszony przez pana Sarneckiego Sołtysa Polanowic w sprawie budowy 

chodnika i wprowadzenia ograniczenia prędkości na drodze wojewódzkiej nr 285 

przebiegającej przez wieś. W tej sprawie przesłano pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich  

z prośbą o interwencję. 

 

Do punktu 3: 

Interpelacje i zapytania radnych 

Radna Anna Durawa złożyła interpelację w sprawie: 

1) w sprawie wydzielenia parkingu przy ośrodku zdrowia w miejscowości Chlebowo. 

Do punktu 4: 

Działania  Wójta w okresie międzysesyjnym 

1. Spotkania z mediami Gazeta Lubuska, Wiadomości Gubińskie, 

2. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy 

3. Posiedzenie Zarządu OSP w Markosicach 

4. Wyjazd do Zielonej Góry w sprawie opłat środowiskowych 

5. Spotkanie z nauczycielami i związkowcami w szkole w Chlebowie 

6. Podpisanie umów ubezpieczeniowych 
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7. Spotkanie z mieszkańcami w Jazowie 

8. Spotkanie z Prezesami Klubów Sportowych 

9. Uroczystość wręczenia statuetek Kobieta z Sercem 

10. Wyjazd do Zielonej Góry – podpisanie aneksu do umowy 

11. Spotkanie z Niemcami w sprawie budowy remizy  

12. Wyjazd do Brodów – spotkanie z Wójtem Gminy 

13. Udział w posiedzeniach Komisji Rewizyjnej, Oświaty, Rolnictwa 

14. Narada z kierownikami Urzędu 

15. Udział w Komisji Planu i Budżetu 

16. Spotkanie z dyrektorem ZS Grabice 

Do punktu 5: 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił Plan Pracy Rady Gminy na 2013 rok. Po 

odczytaniu Planu poddało pod głosowanie: 

Głosy za przyjęciem 

Projektu uchwały 

11 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 2 

Plan Pracy Rady Gminy został zatwierdzony 11 głosami ZA przy 2 głosach wstrzymujących. 

Do punktu 6: 

Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2013r.  przedstawił Członek Komisji Rewizyjnej  Radny 

Wojciech Dębski. Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał przedstawiony Plan Pracy 

Komisji Rewizyjnej na rok 2013 pod głosowanie: 

Głosy za przyjęciem 

Projektu uchwały 

12 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

Plan Pracy Komisji Rewizyjnej  został zatwierdzony jednogłośnie. 

Radny Ryszard Eret nieobecny podczas głosowania nad planem pracy Komisji Rewizyjnej. 

Do punktu 7: 

Rozpatrzenie i przyjęcie Uchwał: 

1) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin na lata 2013 – 2018. 

Skarbnik Gminy pani Anna Kowaluk przedstawiła główne założenia dotyczące 
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Prognozy Finansowej oraz wnioski wynikające z opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

a) Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło przedstawił projekt uchwały  

Rady Gminy w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2018. Następnie 

udzielił głosu Skarbnikowi Gminy pani Annie Kowaluk z prośbą  

o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze, która  

dotyczy Wieloletniej Prognozy Finansowe na lata 2013 - 2018. Opinia została odczytana. 

W pytaniach dotyczących tego punktu zabrał głos Radny Leszek Tomaszewicz prosząc o 

wyjaśnienie treści załącznika nr 2 do WPF – wyjaśnień udzieliła pani Skarbnik. Kolejne 

pytanie Radnego Leszka Tomaszewicza dotyczyło planowanych w latach następnych 

dochodów z tytułu podatku od wybudowanych elektrowni wiatrowych. Do pytania 

odniósł się Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gubin na lata 2013 – 2018 pod głosowanie: 

Głosy za przyjęciem projektu 

uchwały 

9 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 3 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin na 

lata 2013 – 2018 został przyjęty 9 głosami Radnych „Za” przy 3 głosach „Wstrzymujących”  

2) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na rok 2013. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła projekt uchwały budżetowej, 

Przewodniczący Rady zadał pytanie o wnioski do projektu uchwały budżetowej, a następnie 

poprosił o przedstawienie opinii do w/w projektu przez Komisję Rady Gminy. 

Członek Komisji Rewizyjnej Wojciech Dębski przestawił pozytywne stanowisko komisji. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Planu, Budżetu, Samorządu, Prawa i Porządku 

Publicznego  przedstawił pozytywne stanowisko komisji. 

Przewodniczący Komisji, Zdrowia, Oświaty, Sportu, Kultury i Pomocy Społecznej  

przedstawił pozytywne stanowisko komisji 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowisko przedstawił pozytywne 

stanowisko komisji. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie, 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej został przyjęty 12 za. tj. 

jednogłośnie. 

Ryszard Eret nieobecny podczas głosowania nad w/w projektami uchwał. 

Do punktu 8: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXX Sesji Rady Gminy. 

Radny Senior pan Stefan Turowski wnioskował, aby protokół przyjąć bez odczytywania. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosy za przyjęciem  12 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

Protokół zostały przyjęty jednogłośnie 

Radny Ryszard Eret nieobecny podczas głosowania nad w/w wnioskiem. 

 Do punktu 9: 

Sprawy różne, wolne wnioski. 

Kierownik Referatu Urzędu Gminy Bogusława Tulimowska przedstawiła sprawozdanie 

średnich nauczycielskich wynagrodzeń na poszczególne stopnie awansu zawodowego. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego odpowiedziała na wnioski które wpłynęły do 

referatu na ostatniej sesji Rady Gminy. Wniosek Sołtysa Urszuli Peron w sprawie 

zakupionych  maszyn z podatków dla rolników na daną wieś, poinformowała, że maszyny te 

nie są na stanie Urzędu Gminy. Wniosek radnego Ryszarda Eret dotyczył informacji na jakim 

etapie są przydomowe oczyszczalnie ścieków, poinformowała, że są na etapie przygotowania 

wniosku. Wniosek pani Sołtys Edyty Zajkowskiej w sprawie nieużytkowanych  budynków po 

byłych rolnikach, które stanowią niebezpieczeństwo, poinformowała, że my jako urząd nie 

mamy na to wpływu, kolejny wniosek dotyczył bezpańskiego psa w miejscowości Luboszyce 

-  pies został zabrany. 
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Do punktu 14; 

Zakończenie Sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy  zakończył obrady Sesji o godz. 12.30. 

 

Protokołował:        Przewodniczący Rady: 

 


